TIANJIN 7 D7*





1

KUALA LUMPUR ~ TIANJIN

(Meals on board)

- Depart by flight to the coastal city of Tianjin, China.
- Upon arrival, transfer to hotel for check in.



BEIJING

~ The Summer Palace

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- Transfer to the capital of the People's Republic of China - Beijing by Highspeed Train.
- Upon arrival, shopping at Qianmen Street is one of the oldest and most famous commercial streets with a 500 year old history
- Visit The Summer Palace, it is a classical imperial garden embracing hill and lakes.

BEIJING

- ~ Palace of the Forbidden City
- Hutong Tour
 (Breakfast, Lunch, Dinner)
- Transfer back to Bejing. Visit The Forbidden City, also known as the Palace Museum was the palace of the Chinese emperors during the Ming and Qing dynasties and is the largest and most complete imperial palace and ancient building complex in China.



- Hutong Tour riding the pedicabs to the old cultural street.
- Explore to the Yandai Xiejie, you can get a feel for an ancient neighborhood while browsing through antiquities, minority shops and art galleries.
- + Shopping at Wang Fu Jin Street.

BEIJING

- ~ Mutianyu Great Wall
- ~ Golden Mask Dynasty

(Breakasft, Lunch, Dinner)

Visit Mutianyu Great Wall

(Exclude cable car)

- is one of the new King sixteen, the famous Great Wall landscape nock, horn rim, eagles down Yang Mutianyu Great Wall is located in the western end, etc., is the essence of the Great Wall.
- Outview the main Olympic venues; the National Stadium - Bird's Nest stadium, because of its unique design. National Aquatics Center, knowns as the "Water Cube". Snap some shots of it stunning outlook.
- Enjoy fantastic performances "Golden Mask Dynasty".

BEIJING

~ Temple Of Heaven

2 hrs TIANJIN (Breakfast, Lunch, Dinner)

- Visit the magnificent and colorful Temple of Heaven, was where emperors of the Ming and Qing dynasties would offer sacrifices to heaven and pray for good harvests.
 - The Imperial Vault of Heaven is better known for the wall that surrounds it. This wall is called "Echo Wall" or "The Whispering Wall".
- . Transfer back to Tianjin.
- Ancient Culture Street which is one of the top ten tourist sites in Tianjin. Lined with architectures of Ming and Qing Dynasty style, here you can find all kinds of Tianjin handicrafts.
- Enjoy the beautiful night scenes of Tianjin Haihe River.

TIANJIN

~ KUALA LUMPUR

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- Visit to Porcelain House, an old Frenchstyle building with a history of over100 years. It's a treasure house of 400 million porcelain pieces. Covering an area of 3,000Sqm, refurnished with hundreds of thousands of porcelain pieces dating from Tang to Qing dynasties. It's calculated that more than 400 millionpcs of ancient porcelain, 16 thousand pcs of ancient chinaware, 300 white-marble carvings, and 20 tons of natural crystals were used.
- Visit Jingyuan (Garden of Serenity)--the former residence of Puyi, boasting historic architecture under special protection, as well as Heritage Protection Unit of Tianjin. Adopting the design of 3-layer courtyards seemingly with the moon surrounded with three rights, a Spanish-style brick-wood structure building was constructed within the garden.
- Explore "Fifth-Avenue Area", with the reputation of "World Building Exposition", has become the most attractive humanities tourist attraction. There are more than 230 buildings of various styles like England, France, Italy, Germany and Spain in the Fifth-Avenue Area.
- Take a stroll along Italian Style Street, a vibrant area packed with European-style buildings inspired by Italian architecture.
- After dinner, transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur.

7

Arrive KUALA LUMPUR (Meals on board)

 Arrive Kuala Lumpur with the happy memories!



1

吉隆坡~天津

(机上便餐)

- ◆ 乘搭客机飞赴中国沿海城市天津。
- ◆ 抵达后,送往入住酒店。

天津 北京

~颐和园

(早・午・晩餐)

- 乘搭高铁(快速火车)前往人民共和国首都 -- 北京。
- ◆ 抵达后,游览前门大街,京味十足的商业 老街,各类小吃让人大快朵颐。



◆ 游览风景秀丽山湖之皇家古典园林风景区 —— 颐和园,全园由万寿山和昆明湖组成;园内建筑依山傍水,玉泉山宝塔和西山群峦联成一气。

北京~紫禁城故宫 ~胡同游

3

(早・午・晩餐)

- ◆ 游览故宫也称"紫禁城"是明清两代的皇宫,也是中国现存最大最完整的皇家古建筑群。
- ◆ 胡同游 乘坐统一的三轮车绕大栅栏, 东西琉璃厂地区胡同。
- → 游览最具老北京特色文化的商业步行街 --烟袋斜街。
- ◆ 继往王府井大街自由购物。

北京~慕田峪长城 ~ 《金面王朝》秀

4 (早

(早・午・晩餐)

- ◆ 前往慕田峪长城 (不含缆车) 北京新十 六景之一,是万里长城的精华所在,著名的长城景观箭扣、牛犄角边、鹰飞倒仰等就修建在慕田峪长城的西端,各季节不同的自然风光,有"万里长城慕田峪独秀"的美誉。
- 外观标志性建筑物《奥林匹克体育馆》俗称"鸟巢"因其外形如一个鸟巢般。另一最具代表性的一种全新的建筑物《国家游泳中心》,亦称为《水立方》,您可在附近外观拍照。
- ◆ 晚上观赏精彩的金面王朝表演。

北京~天坛 2 hrs 天津

- → 游览天坛--中国现存最大的神坛建筑。 明清两代皇帝祭天祈祷丰收的地方。其主 要建筑分为祈年殿祈年门贩皇乾殿和皇穹 宇园丘坛两部份。著名的回音壁三音石梗 在皇穹宇内。
- ◆ 乘车返回天津。



- ◆ 有数百家传统老字号的古文化街,了解天津四大民间工艺品(杨柳青年画、泥人张彩绘、天津风筝、刻砖)的传统工艺特色。古文化街无论建筑风貌、店铺装修、匾额楹联,经营商品都带有浓郁的艺术气息。
- ◆ 欣赏天津最美的海河夜景。

天津~吉隆坡

(早・午・晩餐)

- → 游览瓷房子 —— 一座有着100多年历史的法式建筑。闲置十余年,后来天津粤唯鲜集团耗费将其装修成了瓷房子。瓷房子总计建筑面积3000多平方米,为装饰区座瓷房子,用掉四亿多片古瓷片、四千多件古瓷器、四百多件汉白玉石雕和二十多吨水晶石与玛瑙,灿若繁星的东方中国古典艺术品与西洋建筑的完美结合都显端设计者宏大构思与精心策划,堪称一绝。
- → 游览静园是清朝末代皇帝溥仪在天津的故居,该建筑目前是天津市文物保护单位和特殊保护等级历史风貌建筑。园内建有折中主义砖木结构楼房一座,融西班牙式和日式风格于一体,草木葱郁,静谧宜人,是天津租界时期庭院式私人宅邸的典型代表。
- 游览五大道 —— 位于原先的英租界内, 它最吸引人的是那些风格各异的欧陆风情 小洋楼,这里汇聚英、法、意、德、西班 牙等国各式风貌建筑230多幢,名人名宅 50余座,使这里成为"万国建筑博览会"
- ◆ 意式风情街, 古老典雅的红顶意式建筑群 , 漫步其中, 仿佛置身欧洲小镇。
- ◆ 晚餐后,送往机场乘客机飞返吉隆坡。

7

抵达吉隆坡

(机上便餐)

★ 抵达吉隆坡。欢愉的旅程以及下次的相 逢!